

《单词百科:automakers是什么意思?automakers怎么发音?automakers的解释和用法》

英语单词automakers是什么意思?automakers怎么读?automakers怎么发音?简答网为您整理了automakers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



automakers的意思

1、n.汽车制造商 (automaker的复数) ;

automakers的双语例句

1、The financial situation for the automakers grows more precarious by the day.

按日计算的汽车制造商的财务状态变得更加不确定.

2、But it has also been a boon for foreign automakers.

不过从中获益的还有国外车厂.

3、 There is huge competition among automakers to gain the attention of the public.

汽车制造商们为吸引公众而剧烈竞争.

4、 Vehicles built entirely abroad drive down the percentage at the foreign-owned automakers.

外商独资的汽车制造商们降低了整车进口的比例.

5、 If the automakers go bankrupt then they'll be a whole domino impact of potential job losses.

如果汽车制造商倒闭然后他们将整个多米诺骨牌影响,潜在的就业损失.

6、 Previous efforts have been automakers leasing fuel cell cars to selected consumers.

以前汽车厂商则只租赁这种汽车给某些经过选择的用户.

7、 National deals with financial services and automakers, two historically robust categories , are virtually nonexistent.

与以往最具竞争力的金融服务业和汽车制造商的全国性合同将不复存在.

8、 China, on the other hand , already plays host to all of the world's automakers.

而中国已经容纳了世界各大知名汽车生产商.

9、 For the first time since 2004, all three American automakers are at a profit.

自2004年以来, 三家汽车生产商也是首次都盈利了.

10、 SHANGHAI -- Most of China's largest automakers are state-owned.

上海 — 中国的汽车制造商巨头多为 国有 企业.

11、 The two Detroit automakers have the biggest need for immediate cash.

而这两个底特律汽车制造商目前正迫切需要大量现金.

12、 Automakers are closing in on those goals.

汽车制造商们正逐步趋近这些目标.

13、For that, the automakers have regulators to thank.

为此, 汽车制造商要感谢管理者.

14、However, foreign order makers automakers had 6 of the 10 top selling vehicles in the program.

但外国汽车制造商10家高级出售汽车的厂商有6家在该项目中.

15、Auto demand is strong, but automakers are not positioned equally to capture growth, in our view.

目前汽车需求强劲, 但我们认为各家汽车厂商藉此实现增长的实力有差异.

以上是简答网为您整理的automakers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/automakers>

